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To: EET & kon mail.nl' [IEEE @kpnmailnl]
From: 5.1.2e | 5.1.2e

Sent: Tue 3/2/2021 10:08:27 AM

Subject: RE:

Received: Tue 3/2/2021 10:08:27 AM

Geachte mevrouw

Voor vragen over de strategie en de volgorde waarin groepen aan de beurt zijn moet ik u doorverwijzen naar het

ministerie. Zij bepalen de strategie.

Vorige week is er een kamerbrief gepubliceerd waarin uitgebreid aandacht wordt besteed aan de risicogroepen. Die

kunt u hier lezen: file:///N:/Documents/Downloads/kamerbrief-inzake-stand-van-zaken-covid-19%20(3).pdf. Vanaf

pagina 40 staat een omschrijving van de hoogrisico- en risicogroepen en wanneer zij naar verwachting ongeveer

aan de beurt zijn.

Met vriendelijke groet,

5.1.28

trom: EEE) IER SECic >Sent: dinsdag 2 maart 2021 09:56

To: RE EXE] Eovr.i>

Subject: FW:

van: [EE @konmail.n IEEE @konmail.ni>
Verzonden: maandag 1 maart 2021 20:13

Onderwerp:

lk heb jaren gewerkt als correspondent van een landelijk dagblad en ben cok nu nog lid van de NV] Ik had een vraag aan het RIVM

ik snap best dat jullie overspoeld worden met vragen maar ik vind het wel vreemd dat je als antwoord krijgt

Hartelijk dank voor uw bericht. Dit is een automatische reactie, omdat we op dit moment heel veel vragen over het nieuwe

coronavirus entvangen. Het lukt ons helaas niet om vragen persoonlijk te beantwoorden.

Veel antwoorden vindt u in de verschillende dossiers op de website van het RIVM.

Maar juist ons antwoord staat daar niet bij???

Geachte heer,mevrouw

Tot mijn spijt moet ik toch wat vragen over de covid vaccinatie die volgens ons niet na wens verloopt. De gezondheidsraad heeft

altijd gezegd dat mensen met een ernstige ziekte chronisch voorrang krijgen maar dit gebeurd echt niet. In onze gemeente zijn al

veel mensen ingeént die niets mankeren en veel jonger zijn. Zelf neem ik dagelijks rond de 25 tabletten in en de nodige puffers. En

heb ook Obhisitas.
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lk maak echte zorgen dat het covid ons leven helemaal in de war stuurt. Vandaag nog gebeld met GGD West Brabant en hoorde dat

we in Maart aan de beurt zijn dat is voor iemand met deze ziekte veel te lang wachten.

lk hoorde dit weekend dat er zelfs in BOZ mensen zijn mensen ingeént die helemaal niet aan de beurt waren maar ze hadden

spuiten over??7??

Lijst medicijnen volgt in een aparte mail

Graag reactie

5.1.2e


